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The 12th International Conference on Industrial Ecology 2023 (ISIE2025)
June 30 - July 4, Singapore

Invitation letter

Dear Dr.

ian,

On behalf of the Organizing Committee, it is my great pleasure to invite you, Tian Lili,
to attend the 12th International Conference of the International Society for Industrial
Ecology (ISIE2025), to be held at the National University of Singapore from June 30-
July 4,2025.

During the Singapore ISIE2025 conference, we will discuss innovative solutions to
complicated sustainability problems, and facilitate communication among scientists,
engineers, policymakers, managers and advocates who are interested in better
integrating sustainability concerns with economic activities. ISIE2025 will include
parallel sessions for oral presentation of papers, as well as separate poster sessions.

For further information, please visit the conference website at https://isie2025.sg.
We look forward to welcoming you and all conference attendees.

Best regards,

e

Poh Seng LEE
Professor

Local Chair, ISIE2025 Conference
E-mail: pohseng@nus.edu.sg




田丽丽 博士
南开大学 环境科学与工程学院
tianlili@nankai.edu.cn
2025年3月14日
第12届国际产业生态学会议（ISIE2025）
                     6月30-7月4日，新加坡
邀请函
尊敬的田博士，
我很高兴地代表组委会邀请您，田丽丽，参加2025年6月30日至7月4日在新加坡国立大学举行的第12届国际产业生态学会国际会议（ISIE2025）。

在新加坡ISIE2025会议期间，我们将讨论复杂可持续发展问题的创新解决方案，并促进科学家、工程师、政策制定者、管理人员和倡导者之间的交流，他们很有兴趣将可持续发展问题更好地与经济活动相结合。ISIE2025将包括口头报告会议以及单独的海报会议。

欲了解更多信息，请访问会议网站https://isie2025.sg。
我们期待您和所有与会者的光临。
顺致敬意，
Poh Seng LEE 

Professor 

Local Chair, ISIE2025 Conference 

E-mail: pohseng@nus.edu.sg

